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Referat 

Bestyrelsesmøde i Kongelundens Rideklub 

Onsdag d. 2.10 kl. 18.00, Kongelundens Rideklub, Tømmerupvej 276, 2791 Dragør 

 

Deltagende: Pernilla Nøhr (PN), Christina Stub Pedersen (CP), Mette Rentzius Pedersen (MP), 
Evy Davidsen Rosenbjerg (ER), Mikkel Madsen (MM), Anne Lindgreen (AL) og Cille Hald 
Egholm (CE) 

Ikke deltagende: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

2. Godkendelse af forretningsordensudkast  

Det fremsendte udkast til forretningsorden blev godkendt.  

• referater på hjemmesiden 

Når referater fra bestyrelsesmøder er godkendt, vil de blive lagt op på 

hjemmesiden af Cille 

• Rammer for kommunikation på Messenger  

I den netop vedtagne forretningsorden er det bestemt, at der ved beslutninger 

skal skrives og kommunikeres i bestyrelsens facebookgruppe, mens dag-til-dag 

orienteringer og spørgsmål kan løses i Messengertråden 

3. Medlemssituation og mails 

Der er kommet mange nye medlemmer siden start september. 

• Status på tjek af facilitetskort  

Bestyrelsesmedlemmerne har siden start september tjekket facilitetskort flere 

gange. De fleste kunne fremvise både medlemskab og facilitetskort, men 

enkelte måtte også påmindes om manglende betaling eller manglende 

medlemskab. Få blev bortvist grundet manglende medlemskab og 

facilitetskort. 

• b. Problemer med zakobo og fakturaer  

Efter den nye betalingsperiode trådte i kraft, blev der opdaget et teknisk 
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problem i zakobo, som ikke registrerede betalinger, som var 

betalt som fakturaer. Det har derfor været nødvendigt at 

registrere betalingerne manuelt. 

4. Økonomi 

Intet nyt at berette 

5. Status på situationen i DRF og drøftelse vedr. ekstraordinært repræsentantskabsmøde  

Situationen i DRF blev drøftet. Det blev besluttet at KRK vil være med til at indkalde til 

ekstraordinært repræsentantskabsmøde. Der er i øjeblikket to forslag til dagsordener, 

og hvilken en af dem som KRK skal være medstiller på, bliver besluttet senere i en 

skriftlig votering. 

6. Drøftelse om KRK’s retningslinjer i forhold til hestevelfærd og eventuel udmelding til 

medlemmer  

KRK tager hestevelfærd alvorligt, og ønsker en rideklub hvor alle medlemmer rider 

uden at udsætte heste for unødigt pres og stress. Vi har tidligere lavet en udmelding til 

medlemmerne om hestevelfærd, som det besluttes at finde frem, eventuelt opdatere 

en smule, og så sende ud igen som en påmindelse om, at det fortsat er et område vi 

har stort fokus på. 

Det besluttes samtidigt, at det skal undersøges hvorvidt videoovervågningen i 

ridehusene kan forbedres, så der ikke er blinde vinkler eller dårlig kvalitet, som kan 

gøre det svært at se hvad der sker i konkrete situationer. Ved tvivlstilfælde eller 

henvendelser til bestyrelsen om konkrete episoder, bør det være muligt at gennemgå 

overvågningen for at være sikker på, at bestyrelsen handler på et korrekt grundlag i 

sådanne tilfælde. Evy vil undersøge mulighederne og eventuel pris på forbedret 

overvågning. 

7. Undervisning i KRK (LUKKET PUNKT) 

 

8. Rammer for samarbejde med fonden.  

Fonden gav ved fællesmødet mellem KRK’s bestyrelse og Fondens bestyrelse udtryk 

for et ønske om tættere samarbejde mellem de to bestyrelser. Dette ønsker vi i KRK’s 

bestyrelse at imødekomme. Det aftales at Cille formulerer et forslag til samarbejde til 
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fonden. Det skal i grove træk indeholde forslag om to årlige 

fællesmøder, og desuden tæt samarbejde og dialog efter behov.  

9. nyt logo 

Klubben er ved at få opdateret sit logo. Det ønskes at hesteskoen vendes om, og 

hesten i midten ændres til en ny pæn hest, og at det ellers ligner det gamle logo 

10. Fysiske faciliteter og vedligehold 

• Dressurhegnet  

Dressurhegnet er siden beslutningen på sidste møde blevet rykket en gang om 

ugen, og banen er blevet kørt af Sascha lige efter – det er vi glade for. Christina 

undersøger om man kan få nogle plykker til at fastholde kasserne i hegnet, så 

de ikke vælter. Dressurhegnet vil desuden blive pillet ned efter efterårsferien, 

da det ikke er nødvendigt i vintersæsonen. 

• Pudsning af spejle i ridehuse  

Vi undersøger om det kan fjernes kalk på spejlene. Først skal det dog 

undersøges på arbejdsdag om sprinklerne kan indstilles så de ikke rammer 

spejlet. 

• Vindue i dommertårn i det store ridehus – beslutning fra sidste 

bestyrelsesmøde vedr. indhentning af tilbud, Mikkel undersøger nærmere og 

kommer med nyt til næste bestyrelsesmøde 

• Arbejdsdag 5. Oktober. 

Cille og Mikkel er ansvarlige for en plan for dagen, hvilket der er styr på. 

• Bortskaffelse af pølsevogn i laden, Mikkel er ved at finde løsning på at fjerne 

pølsevognen fra laden og vender tilbage til næste bestyrelsesmøde 

• Ukrudtskant om den store ridebane. Indhentet tilbud og drøftelse heraf 

Anne har indhentet tilbud og er blevet oplyst, at det vil koste omtrent 10.000 

plus moms at få gravet hele kanten om den store ridebane op. Det besluttes at 

afvente en eventuel beslutning til en gang i foråret, da det med fordel kan 

planlægges sammen med en eventuel fjernelse af betonen i den gamle 

mødding, så jorden fra kanten kan placeres der. 

• indkøb af salt til ridebaner  
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Der skal bruges 16 poser i det store ridehus, 16 på bagerste 

bane og 12 i det lille. Den blå traktor har saltspreder. Mette 

bestiller saltsække i god tid inden frosten kommer. 

• Mobile dommertårne, status 

Det ene er blevet kasseret. Det andet skal beklædes med noget nyt indvendigt, 

og eventuelt sættes på en vogn. Vi undersøger om vi har en i overskud i laden 

der kan bruges. 

• Status på maskiner og indkøb af nye splitter o.lign.  

Der skal købes en ny hovslagstrækker, det står Mette for. ridehusbundene skal 

afrettes, Mette kontakter afrettermand og indhenter tilbud. Pernilla undersøger 

om harvning kan optimeres og vender tilbage til næste bestyrelsesmøde med 

eventuelt forslag til indkøb af nyt udstyr, 

11. Nyt fra udvalgene 

• Halloween stævne 30. oktober, ønske om beløb til indkøb af pynt. 

Stævneudvalget ønsker at indkøbe pynt til stævnet. Det besluttes at de må 

bruge 1500kr til stævnet på pynt. 

12. Orientering fra formanden 

13. Ungeaften 

Anne, Mikkel og Cille står for at planlægge en ungeaften for unge ryttere og deres 

forældre. Formålet er at informere om klubbens regler og retningslinjer, og høre de 

unge ryttere om deres ønsker til aktiviteter.  

14. Evt. 

 


